
KF-protokoll nr 6  2015-05-25  Bilaga 8 
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Svar på interpellation (2015:28) av Martin 
Westmont (SD) om planerade nybyggen av 
inomhushallar 

Martin Westmont ställer följande frågor till mig: 

 

1. Hur många inomhushallar planerar den rödgrönrosa majoriteten 

att påbörja bygget av i Stockholms stad under denna 

mandatperiod? 

2. Om planerna är att bygga en eller flera inomhushallar kommande 

mandatperiod var har den rödgrönrösa majoriteten tänkt att dessa 

hallar ska byggas? 

3. Kommer den rödgrönrösa majoriteten bygga fem fullstora 

inomhushallar som Socialdemokraterna lovade innan valet? 

4. Nya bollplaner är detta något vi kommer se under denna 

mandatperiod, finns det idag projekt som ligger i startgroparna? 

 

Behoven av nya idrottsytor är skriande över hela staden och för alla 

sorters idrottsytor. Den rödgrönrösa majoriteten har därför tagit krafttag i 

denna fråga, och avsatt ytterligare 1 miljard i investeringsmedel för 

utbyggnad och reinvesteringar i stadens idrottsanläggningar. I 

idrottsnämndens verksamhetsplan för 2015 fastställas förslaget på 

idrottsinvesteringar mellan 2015-2019. Inom denna period är planen att 9 

fullstora hallar kommer slutföras, samt en specialhall för gymnastik och 

en fotbollshall. Inom perioden 2014-2018 planeras att 10 Stycken hallar 

kommer påbörjas, alternativt att ett reviderat genomförandebeslut tas. 

Enligt plan kommer de placeras enligt följande: 

 

Grimstaskolan,   1 st fullstor hall  

Hjorthagshallen,  1 st fullstor hall 

Hässelby villastad,  1 st fullstor hall  

Kristineberg,   2 st fullstora hallar  

Västberga,    1 st fullstor hall  

Blommensberg,  1 st fullstor hall 

Kämpetorp,   2 st fullstora hallar  

Järvaområdet  1 st fullstor hall 
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Svar på interpellation (2015:28) av 

Martin Westmont (SD) om 

planerade nybyggen av 

inomhushallar 

 

Vad gäller nya bollplaner kommer både nya konstgräsytor anläggas och 

befintliga uppgraderas med nytt underlag. Från september 2014 fram till 

2018 planeras för minst 10 stycken nya konstgräsytor. Av dessa har 

konstgräsytorna i Olovslund, Rågsved, Långholmen, Solberga, 

Enskede redan beslutats. Därtill planeras planuppgraderingar för 

samanlagt 37,5 mnkr. 

 

 

 

 

 

 

Stockholm den 13 maj 2015 

 

Emilia Bjuggren 

 

 


